
Aktywność radnych podczas sesji Rady Miejskiej w Złotoryi w roku 2015

Władysław Grocki

ławki Rynek

wniosek ustnie

Mieszkańcy zwracają  uwagę, że w mieście (obręb 

Grzybka) nie ma żadnej ławki.

Robert Pawłowski:na postawienie ławek w Rynku, 

przy fontannie nie ma miejsca. W miarę wolnych 

środków postaramy się coś zrobić.
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